

Parking Position not recognized (crossed P in shooiq Software)

In case of problems with the **Park-Position** it is possible to **automatically reposition the Mover** at the correct location:

1. Switch off the Mover/Camera and take it off the Stage
2. Unplug the **power cable** from the Stage, wait 5 seconds and plug it back in
3. Wait 30 seconds until initialization is complete and the magnet inside the Stage is **relocated in the parking position**.
4. Put the Mover back on the Stage and switch it on
5. The **outer white "ready" LED** will indicate when repositioning was successful

Park Position wird nicht erkannt (durchgestrichenes P in shooiq Software)

Falls Probleme mit der **Parkposition** auftreten ist es möglich den Mover **automatisch zu repositionieren**:

1. Mover/Kamera ausschalten und von der Stage nehmen
2. Das **Netzteil** aus der Stage entfernen, 5 Sekunden warten und wieder einstecken
3. 30 Sekunden warten, bis die Initialisierung abgeschlossen ist und der Magnet der Stage wieder in der **Parkposition** ist
4. Den Mover wieder auf die Stage stellen und einschalten
5. Die **rechte „ready“ LED** des Mover zeigt auf, wenn die Repositionierung erfolgreich war.